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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 33/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 17 de novembre de 2014 
Horari: de 19.15 a 20.45 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Bill Charles Phillips, vocal de l’AV Covadonga 
Maria Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Jordi Ferrer, cap dels Serveis Econòmics 
Cristian Sánchez, regidor d’Espai Públic i Policia Municipal 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
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Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de les actes anteriors. 
2.  Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015. 
3.  Posem a punt la ciutat - Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5.  Informació del Ple municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 

Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament 
municipal dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi 
Font i Renom, declara oberta la sessió. 

  
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
 

El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 20 d’octubre de 
2014 abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, s’aprova 
l’acta. 
 

2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, i ens fa saber que, tal com es va 
demanar, ens han vingut a explicar el Pressupost Municipal previst per al 2015 abans 
d’aprovar-lo al ple extraordinari de l’Ajuntament. Ens informa que aquest Ple 
Extraordinari tindrà lloc l’endemà al matí, dia 18 de novembre de 2014. 
 
Seguidament excusa al Sr. Josep Ayuso, tinent d’alcalde de Presidència, Economia i 
Serveis Centrals, ja que no podrà venir. En el seu lloc, farà la introducció el regidor Lluís 
Monge. Per últim, dóna la benvinguda al Sr. Jordi Ferrer, cap dels Serveis Econòmics i 
els cedeix la paraula. 
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(A les 19.25 h arriba el Sr. Pere Farrés, representant d’ERC (5%)) 
 
Pren la paraula el regidor Lluís Monge i expressa que amb aquest Pressupost es pretén 
mantenir una ciutat cohesionada que disposi de les condicions i recursos per tal que els 
seus ciutadans i ciutadanes puguin exercir els seus drets fonamentals i garantir el seu 
benestar, sense discriminacions i atenent la diversitat.  
 
D’altra banda, exposa que també es pretén que els ciutadans es sentin part d’una 
comunitat i hi participin activament. 
 
Seguidament explica que s’està oferint un servei públic de qualitat que a la vegada es 
defensa i s’intenta mantenir. Ens fa saber que aquest servei públic és necessari per 
mantenir una sèrie de factors com ara: 
 
- Garantir els drets bàsics i fonamentals dels ciutadans i les ciutadanes 
- Per fomentar l’educació i reactivar l’economia local 
- Per crear valors, ciutadania activa, sentiment de pertinença, identitat i orgull de la 

ciutat. 
- Per millorar el nostre espai públic, creant benestar i convivència 
- Per seguir amb la innovació i el lideratge 
 
(A les 19.40 h arriba la Sra. Teresa Coret, vocal de l’AV de Nostra Llar) 
 
Acabada la seva introducció, el regidor Lluís Monge cedeix la paraula al cap de Serveis 
Econòmics Jordi Ferrer.  
 
A continuació en Jordi Ferrer fa l’explicació més numèrica dels dos documents que 
s’han lliurat als membres del ple. Per una banda el Pressupost 2015 i per l’altre Les 
ordenances 2015. 
 
(A les 19.45 h arriba el Sr. Eduard Gutés, vocal de les entitats del grup altres entitats) 
(A les 19.45 h arriba la Sra. Carme Bernabeu, convidada al Consell del Districte 1) 
 
Acabada l’explicació s’obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula la Sra. Tona Sallent, que vol saber com està el tema de la Pista Coberta 
d’Atletisme, ja que es va presentar una moció perquè la seva despesa no caigués tota 
sobre l’Ajuntament i també se’n fes càrrec la Generalitat. 
 
El cap de Serveis Econòmics li respon que des de l’inici la Pista Coberta es va crear a 
través del Consell Superior d’Esports de l’Estat i de la Generalitat. Expressa que sí que 
és cert que des de l’Ajuntament hi ha una voluntat perquè la Generalitat se’n faci càrrec, 
però que no té més informació sobre aquest tema. 
 
La Sra. Tona Sallent insisteix que el manteniment és molt car i que fa molt mal efecte 
veure les tanques que ara hi ha per controlar les goteres.  
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que el manteniment és car depenent de l’activitat que hi 
hagi. 



 346
 

 
D’altra banda, el regidor Cristian Sánchez li respon que les goteres s’estan arreglant i 
que ho gestiona el departament de Manteniments. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga, que vol saber per què en el Pressupost de 
l’Ajuntament previst per al 2015 està comptat pagar els desperfectes d’aquesta Pista 
Coberta d’Atletisme si realment se’n farà càrrec l’empresa constructora. 
 
El regidor Lluís Monge li respon que les empreses grans funcionen així. Diu que moltes 
vegades han de preveure i pagar la inversió inicial i després al finalitzar l’obra, 
recuperar-ho. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Farrés, que expressa que ha vist que es destinaran 2 milions 
i mig en terrenys. Vol saber a quins terrenys es fa referència. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que en el Pla General del 1983 estava previst tot una sèrie 
de terrenys que estaven destinats a ser d’ús públic. Explica que quan un terreny no ha 
estat comprat per l’Ajuntament i és d’us públic, de tant en tant, els cauen sentències 
judicials en què han de pagar i a la vegada s’expropien els terrenys. És per això que hi 
ha aquesta previsió, per pagar el que les sentències dictaminen. 
 
Pren la paraula el president del Consell, que vol saber si aquest 1% d’augment de la 
majoria d’impostos és genèric o a nivell particular, per exemple amb l’IBI, un veí pot tenir 
una pujada d’un 1% i un altre veí una pujada del 3%. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que en el cas de l’IBI és un 1% per a tothom. Expressa que 
en altres impostos, per exemple la taxa de residus, va en funció de si hi ha hagut canvis 
en el nombre de persones d’un domicili. 
 
Pren la paraula el president Jordi Font i exposa que si realment els impostos a nivell 
general augmenten un 1% en tots el casos, vol saber perquè en el quadre d’impostos 
directes i indirectes aquests tenen un augment d’un 3% i un 7%, respectivament. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que en el nostre cas, pel fet de ser una ciutat de més de 
75.000 habitants, cobrem a nivell d’Estat sobre dos conceptes. El primer és sobre una 
participació de tot una sèrie d’impostos com la Renta i l’IVA i el segon és sobre el 
consum de tabac, el consum de benzina, el consum d’alcohol etc. Continua explicant 
que la Llei de Pressupostos de l’Estat fa que la participació dels ajuntaments en aquests 
Pressupostos Estatals creixi un 14,1% i així s’ha reflectit. Pel que fa als impostos 
indirectes, li fa saber que s’ha previst l’augment de l’IBI i també l’augment de l’impost 
sobre construccions. 
 
Pren la paraula el president del Consell i expressa que s’ha parlat de la taxa per 
habitatges buits i ens recorda que aquest tema queda pendent de tractar-lo en algun 
dels propers Consells de Districte. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Coret i ens fa saber que respecte a l’IBI els hi han arribat 
rumors de que es farien revisions de les vivendes i que “caurien garrotades”. Vol saber 
si saben alguna cosa sobre aquest tema. 



 347
 

 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que l’Estat té molta informació de totes les transaccions que 
es fan i de totes les vendes d’habitatges que es realitzen diàriament i una de les 
previsions que tenen és fer les revisions cadastrals corresponents a cada municipi. Ens 
fa saber que per aquest any 2015 els ajuntaments tenien la possibilitat d’agafar-se a un 
recàrrec del 10% sobre el rebut de l’IBI que ja venia de l’any 2014, 2013 i 2012 imposat 
pel Govern de Madrid, o bé fer una revisió del valor cadastral en funció de en quin 
moment es va fer la revisió de la ciutat. Ens informa que a la nostra ciutat l’última revisió 
va ser l’any 2001. Expressa que l’Ajuntament finalment ha preferit fer la revisió cadastral 
i regularitzar les propietats en un 10% del valor cadastral i no agafar-se al recàrrec del 
10%. És per això que aquest any l’impost del IBI es veurà augmentat un 1%. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluis Saila, que vol saber quin import tenia el Pressupost del 2014 
que no es va aprovar. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que quan es prorroga un pressupost, s’agafa el pressupost 
inicial de l’exercici 2013 i es prorroga tot de manera recurrent. Per exemple les 
inversions que hi havia en el 2013, en el Pressupost 2014 no es van prorrogar perquè 
no es torna a asfaltar un carrer, ni arreglar una plaça etc. 
 
Pren la paraula el president Jordi Font i vol saber quines són les diferències més 
significatives entre el pressupost 2013 i el pressupost 2014. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li respon que quan prorrogues un pressupost només prorrogues les 
despeses i, per tant, els ingressos no es van prorrogar. Per això, es va tenir que fer una 
modificació pressupostària més endavant per tal d’anar adaptant el pressupost al que es 
tenia previst. Ens fa saber que en el pressupost 2013 no hi ha cap document on es 
pugui comparar res, ja que el pressupost no es va aprovar. 

 
A continuació el president, passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
3. Posem a punt la ciutat - Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat. 
 

Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, i ens fa saber que el regidor d’Espai 
Públic i Policia Municipal, el Sr. Cristian Sánchez, ens ha vingut a explicar una 
informació que va ser presentada a la Comissió d’Urbanisme. D’altra banda, comenta 
que en els nostres consells de Districte moltes vegades es tracten temes de 
manteniment de carrers i aprofitant la seva assistència va pensar que també seria 
profitós d’exposar-li qualsevol incidència. 
 
A continuació dóna la benvinguda al regidor Cristian Sánchez i li cedeix la paraula.  
 
Pren la paraula el regidor d’Espai Públic i Policia Municipal, que en primer lloc, agraeix 
al president del Consell i als diferents vocals i representants d’entitats poder tenir 
aquesta xerrada. Seguidament expressa que pel que fa al Pressupost s’han tingut més 
en compte les polítiques socials que no pas les polítiques pròpiament d’Espai Públic, ja 
que la situació és molt complexa. Per tant, ens informa que s’han realitzat les 
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actuacions que més urgència requerien i que s’ha anat fent el manteniment de tot allò 
que els hi ha permès el Pressupost. Per acabar, ens fa saber que aquest darrer any 
s’ha comptat amb una mica més de pressupost i s’ha pogut ampliar el manteniment de 
tot allò que realment ho necessitava.  
 
A continuació, fa una presentació audiovisual, amb què ens explica totes les actuacions 
que s’han anat fent a la ciutat i les que resten pendents de fer-se, concretament al 
nostre Districte. 

 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips que fa tres preguntes. En primer lloc, vol saber si a 
l’estació de la Renfe del Centre s’estan reparant les escales mecàniques. En segon lloc, 
expressa que el carril bici que hi ha a Sant Pau de Riu-sec arribant a la rotonda que hi 
ha per anar direcció al Ikea, està molt mal ideat i és perillós, ja que el carril bici acaba i 
després de 25 metres torna a començar. Per últim, expressa que el carril bici del 
passeig del Comerç també és perillós, ja que s’ha d’anar canviant de banda moltes 
vegades.  
 
Cristian Sánchez li respon que les escales mecàniques sí que s’estan reparant. 
Seguidament expressa que pren nota del carril bici que hi ha a Sant Pau de Riu-sec i 
que des del departament es revisarà. Per últim, li fa saber que respecte al carril bici del 
passeig del Comerç s’està treballant amb mobilitat per arreglar-ho. 
 
Pren la paraula la Sra. Carme Bernabeu i expressa que carrers com el c. la Rosa, c. de 
Sant Quirze, c. de Sant Antoni i c. de Gràcia són carrers per a vianants que estan molt 
mal asfaltats. Exposa que el Passeig pot haver quedat molt bé, però que és una llàstima 
que els carrers paral·lels estiguin en tan mal estat. Pregunta si hi ha prevista alguna 
actuació. 
 
El regidor Cristian Sánchez li respon que sempre tenen un pla de xoc per al que està 
més deteriorat i que el manteniment es va fent dins del que permet el pressupost. 
Recorda que aquests carrers estan molt deteriorats perquè s’utilitzen molt per fer 
càrrega i descàrrega i els camions malmeten l’asfalt i les voreres. 
 
El president del Consell, Jordi Font, afegeix que molts d’aquests desperfectes van ser 
conseqüència de les obres de recollida pneumàtica. 
 
En Cristian Sánchez li respon que tots els desperfectes causats per la pneumàtica es 
van reparar. Expressa que els hi va costar, però que finalment va quedar tot arreglat. 
 
Pren la paraula la Sra. Joana Soler i expressa que al c. de Sant Antoni les rajoles es 
mouen i, a més, quan plou patina molt i es creen molts bassals. Per últim, diu que al c. 
de Gràcia les rajoles també patinen molt. 
 
En Cristian Sánchez li respon que es farà el manteniment que pertoqui en aquests 
carrers però, ens fa saber que quan es fan obres especials, també tens preus especials. 
Amb això ens fa saber que si els han servit unes rajoles concretes costa molt trobar-les i 
canviar-les perquè moltes vegades ja no es fabriquen. Recorda que fa uns anys tenien 



 349
 

més capacitat econòmica per gestionar temes com aquests, però avui dia s’ho miren 
amb més deteniment. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i expressa que les veïnes del c. de Portugal es 
queixen que no poden passar per la vorera perquè els camions que hi passen hi pugen 
a sobre.  
 
En Cristian Sánchez li pregunta de quin tram es tracta. 
 
El Sr. Manel Sanz li respon que és des del c. d’Alemanya fins a l’Horta Novella. 
Seguidament expressa que a la Rambla de nit hi ha poca llum. Diu que quan els 
comerços tanquen queda tot massa fosc.  A continuació, li fa saber que al c. de Sallarès 
i Pla 142-144 hi ha una llum d’un fanal que queda tapada totalment per un arbre i queda 
tot molt fosc. 
 
En Cristian Sánchez pren nota per tal de demanar-ho al departament. 
 
El Sr. Manel Sanz continua explicant que a la Rambla quan plou es formen molts 
bassals perquè la vorera està en mal estat. Per últim qüestiona si la Rambla es podrà 
tallar al trànsit els dissabtes a la tarda. Aquesta proposta ja l’ha fet reiteradament en 
molts Consells de Districte. 
  
En Cristian Sánchez li respon que tallar la Rambla els dissabtes a la tarda és un debat 
molt de ciutat. Expressa que la mobilitat de la ciutat depèn de la Rambla i recorda que a 
la nostra ciutat tenim pocs eixos i poques rondes i la Rambla és una via molt important. 
Insisteix que quan es tracta d’aquest tema cal ser molt conscient del que es parla. 
 
El president del Consell diu que és un tema de debat que caldria portar un dia en algun 
Consell de Districte. 
 
(El Sr. Josep Ibars marxa a les 21 h) 
 
Pren la paraula el Sr. Lluis Saila, que vol saber de què tracta el punt on diu: “Arbrat 
Sallarès i Pla”. Proposa arreglar els parterres de la pl. de Granados. 
 
En Cristian Sánchez li respon que es pretén arreglar tot l’arbrat del c. de Sallarès i Pla i 
que estudiaran la proposta de la pl. de Granados. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo i expressa que respecte al tema de la Rambla 
ja s’ha tractat moltes vegades. Comenta que quan van venir els de la TUS i Residus 
també se’n va parlar i creu que caldria fer d’una vegada aquest debat ben fet i aclarir-
ho. Recorda que la Rambla és un eix per passejar i que un dels lemes d’unes antigues 
eleccions era “la ciutat per les persones”.  
 
A continuació expressa que vol que es compleixin les normatives. Fa referència als 
aparcaments indeguts del c. de l’Escola Pia i c. de Valentí Almirall sobre les voreres. 
Insisteix que cal sancionar més al ciutadà. També fa referència als passos elevats que 
ell havia proposat de fer en aquests carrers i que li van denegar. Comenta que en 
l’anterior Consell que van explicar les remodelacions del c. de l’Horta Novella es va 
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alegrar que fessin servir un pas elevat, ja que creu que s’ha fet el primer pas. Per últim, 
expressa que moltes vegades no és que les coses no es puguin fer, sinó que no es 
vulguin fer, i per tant, si es pot fer en un lloc, en l’altre també. 
 
En Cristian Sánchez li respon que temes que ha plantejat com el del c. de l’Escola Pia 
s’està treballant i que tot i que es difícil de gestionar perquè coincideix amb les entrades 
i sortides de l’escola s’intentaria de solucionar. 
 
Pren la paraula la Sra. Joana Soler que expressa que en varis carrers els arbres tapen 
els semàfors i poden haver-hi accidents. També comenta que al c. de les Tres Creus la 
vorera està en molt mal estat. 
 
En Cristian Sánchez li respon, en primer lloc, que hi ha un tema de poda que esta 
previst d’executar. En segon lloc, li fa saber que el c. de les Tres Creus està previst 
revisar-lo. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Coret, que vol saber si realment es fa seguiment de les 
reparacions que es fan, perquè té la sensació que els diners es perden. Expressa que 
l’altre dia va veure en el seu barri que per arreglar una rajola hi havia 4 persones. 
 
En Cristian Sánchez li respon que quan es trobin en casos com aquests facin una 
fotografia i li facin arribar. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga, que vol saber què es va inaugurar a la pl. Major. 
Exposa que està tot per acabar i que va ser una inauguració de res. 
 
El president del Consell insisteix a no obrir ara el debat del Passeig, sinó que en un 
pròxim Consell fer venir algú del departament que ens expliqui com ha quedat tot. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i pregunta si el tema del carrer de l’Horta Novella 
s’està estudiant el que els han demanat els veïns o es farà el que ja es va explicar en 
l’anterior Consell. 
 
En Cristian Sánchez li respon que s’està estudiant la proposta dels veïns. 
 
El president del Consell Jordi Font li fa saber que s’han rebut queixes d’il·luminació de la 
pl. del Mercat i que han entrat un escrit.  
 
En Cristian Sánchez li respon que n’està al cas. 
 
Per últim, s’acorda de passar als vocals la presentació audiovisual presentada pel 
regidor Cristian Sánchez. 
 
Seguidament Jordi Font acomiada el regidor d’Espai Públic i Policia Municipal i passa al 
següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
4. Informació dels consells sectorials. 
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El president del Consell, Jordi Font, comunica que no hi ha hagut cap consell sectorial i, 
per tant, no es té cap informació per part dels seus representants. 
 
A continuació el president passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

5.  Informacions del Ple municipal 
 
El president del Consell, Jordi Font, expressa que no pot fer cap comentari sobre aquest 
punt, ja que anem molt justos de temps. 
 
Seguidament el president passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

6. Comunicacions 
 

El president del Consell, Jordi Font, llegeix les respostes a les preguntes o propostes 
que varen fer alguns vocals en el passat Consell de Districte:  
 
“Petició del Sr. Marcel·lí Garriga: obres c. de les Tres Creus / pl. de Miquel Crusafont: 
Urbanisme n’està al cas. Hi ha un expedient d’ordre d’execució per diversos motius. 
 
Petició del Sr. Marcel·lí Garriga: zona verda del Racó del Campanar: 
Des d’Obres Públiques s’informa que s’ha mantingut configuració que es va explicar en 
el projecte definitiu. A hores d’ara resta plantar-hi 6 arbres. 
 
Petició de la Sra. Maria Teresa Coret: gossos deslligats a parc de Nostra Llar: 
Des de Policia Municipal se’ns informa que hi ha un seguiment obert. En aquests 
moments s’està realitzant a les tardes, de 18 a 19 h, a càrrec de la UCA (Unitat Canina). 
Tanmateix, per a qualsevol incidència els veïns poden trucar a Policia Municipal. 
 
Informació sobre zones exclusives per gossos a la ciutat: 
Hi ha dues zones: parc de Can Gambús i parc de Catalunya 
 
Petició del Sr. Bill Philips: rajols malmesos al costat de la font de la pl. de Sant Salvador: 
S’ha dut a terme la reparació. 
 
Petició de la Sra. Carme Bernabeu: presència de coloms al c. de Capmany cantonada 
amb Escola Pia: 
 
Fa poc es va fer una batuda. En principi s’hauria de notar amb la disminució de les 
molèsties que provoquen. 
Tanmateix, la façana de l’Escola Pia és ideal perquè hi descansi i hi niïn els coloms. 
També passa al Mercat. Serà difícil eradicar el problema però la qüestió és que no 
empitjori i disminuir-lo tant com es pugui amb les recollides en xarxa. 
 
Vàries peticions relacionades amb servei de Residus : 

Afegir un contenidor de rebuig a la parada de ctra. de Barcelona 468 (dte. 5) 
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Petició resolta. Fet en data 29/10/2014  

Queixes per pudors de les següents parades de contenidors: 

Parada de contenidors Cervantes – Rambla 

Fem inspecció i el que es detecta és que els contenidors estan molt bruts però no veiem 
bosses a terra ni fan mala olor. 

Fem petició de neteja i de recordatori als comerços de la zona que han de fer un bon ús. 

Queixes per pudors de les següents parades de contenidors: 

Parada contenidors Bosch i Cardellach – Rambla 

Fem petició de neteja i de recordatori als comerços de la zona que han de fer un bon ús.  

Afegir un contenidor de paper a la parada d’Alfons XIII- Rambla: 

Resposta del servei de Residus: En aquesta ubicació es va treure un contenidor de 
paper per la instal·lació d'una zona TAXI quan es va fer el doble sentit d'aquest tram 
d'Alfons XIII, el Servei de Mobilitat ens demana que no s'ocupi. S'haurà de fer 
seguiment de la parada per veure si es continua detectant paper/cartró fora dels 
contenidors. 

Bústia de paper de Garcilaso-Gràcia (pneumàtica) sempre plena i carrer de Capmany 
amb les Valls, sempre hi ha brossa per fora: 

Resposta de Residus: Tenim un servei amb cinc vehicles donant voltes per tota la ciutat 
recollint trastos i hem incrementat els serveis que netegen les parades amb més equips 
al mati i a la tarda i concretament, a les parades de la recollida pneumàtica, passa un 
vehicle tres cops al dia, matí, migdia i tarda, per recollir restes que la gent deixa fora. En 
aquesta parada en concret, es fan tres recollides al dia des de la central per buidar les 
bústies, a banda de les recollides que es fan automàticament durant les 24 hores al dia 
quan es genera un nivell (vol dir que la bústia te un sensor que avisa quan esta al 80 % 
de la seva capacitat). Actualment estem fent un seguiment d’una setmana de passar 
cinc cops al dia de totes les parades per controlar més els punts de la recollida 
pneumàtica en els quals es generen més brutícia i a quins horaris es produeix, per 
posar remei al tema.  

D’altra banda, fa uns mesos, l’Ajuntament va fer una campanya d’informació per tots els 
comerços per explicar-los com llençar el cartró i explicant-los com funciona el sistema 
de la recollida pneumàtica i aclarint-los tots els dubtes  

Carrer de les Comèdies, recollida insuficient: 

Resposta de Residus: Fa un parell de setmanes, es va ampliar amb un contenidor de 
RSU més aquesta parada. Es farà seguiment per si cal ampliar amb algun mes.”  

A continuació, el president Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 
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7. Torn obert de paraules 
 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió a les 21.20 h, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 
 
 


